
 
 

SPF Seniorerna Horredsbygden  

Protokoll fört vid  styrelsemöte den 21 juli 2022 på Hedevallen. 

 §1.  Bengt Carlsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.  

 §2.  Närvarande var Bengt Carlsson, Bertil Johansson, Elenor Båtsman, Helge Karlsson, Ingela Ottosson, Ingrid Kallin, Kurt Hult och Rolf Hermansson. 

Gerd Wenander var frånvarande. Elenor lämnade mötet kl. 15 

 §3.  Bertil Johansson valdes att justera protokollet. 

 §4.  Dagordningen godkändes. 

 §5.  Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 §6.  Vår ekonomi är fortsatt god.  Vi har ett budgeterat underskott på ca 9000 kronor att förhålla oss till. En felaktig post på Ica ska Elenor bestrida. Vi 

har numera två Swishnummer. Ett är för inträden och det andra för lotter och vin. 

 §7.  Bengt informerade att vi har 153 medlemmar. En har dubbelbetalt 

 §8.  Vi utvärderade träffar, kurser och promenader. Lunchträffen hade trevlig information om ”tråkigt ämne” . Trots manfall bland arrangörerna 

fungerade det bra. Gerd fick dra ett stort lass. Otur med vädret på sommarträffen men i övrigt bra. Trappan upp ett problem men det finns 

handikappingång vilket vi får påminna om. Promenaderna har oftast haft 25-30 deltagare. Vid Stampa lite långt. Ung på 40-talet fortsätter  och är en 

intressant läsecirkel. Ingrids trädgårdsvandringar avslutas i augusti.  Vi har hjälpt till med att ordna mat vid en dags fotbollskola på Hedevallen. Kören 

har övat under våren och uppträtt på Ekås vid midsommar. 

 §9.  Vi planerade grillkvällen 4 augusti. Gerd kan bara vara med på fm. Ingrid och Gerd handlar. Ingela ordnar lök. Bertil står vid grillen. Entre’n blir 60 

kr. 3 lotterier + ett i reserv bestämdes. 

 §10.  Vi gick igenom höstens program: 1/9 i Öxnevalla med Edvard C Johansson, 6/10 i Horred med Gunilla Bergström, 3/11 i Öxnevalla med Sture 

¨Knalta¨ Johansson och 1/12 i Björketorp med tomte, klappar och julberättelse. Tonvävarna med Gun Svensson sjunger.  

 §11. Om förhållandena tillåter ordnas ett Cafe’ Ekås en gång i höst. 

 §12. Övriga frågor:  Ingrid Kallin ersätter Astrid Karlsson i Brukarrådet. Helge tipsar om Annika och Svante Andreasson som framtida underhållare.  

 §13. Nästa styrelsemöte blir 15 september kl. 14 på Hedevallen. Dessförinnan ska Folkhälso- och Resegruppen träffas för planering av höstens 

promenader m.m. 

 §14. Bengt tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 

Björketorp 20220722 

 

 

 

Ingela Ottosson   Bengt Carlsson   Bertil Johansson 

Sekreterare   Ordförande   Justeringsman  

 

 

 

 

 

 


